
 Katarina  

  

Protokoll fört vid styrelsemöte den 16 februari 2022 i Nytorgsträffen   

 

Närvarande:  Elsemarie Bjellqvist ordförande 
  Kerstin Tovesson vice ordf. studieorganisatör 
  Maj Lovén  kassör 
  Annika Thiam  sekreterare 
  Kristina Kastner Selander medlemsansvarig 
  Lotta Häll  ersättare 
  Lars Rawet  ersättare 
  Anne Sandquist ersättare 
  Tommy Widell adjungerad ledamot 
 
Förhinder:  Marie Abou Touma ersättare 
  Lars Stockstad  ledamot 
  Inge Gustafsson ersättare 
  Haldo Andersson ledamot 
 

1. Öppnande 
Elsemarie öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. 
 

3. Protokoll från föregående styrelsemöte, tidigare utsänt 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

4. Ekonomi 
Av kassören utsänt förslag godkändes. 
 

5. Medlemsrapport 
Kristina rapporterade att PRO Katarina för närvarande har 497 medlemmar. Sex nya och sex 
har avslutat sitt medlemskap. 
 

6. Årsmötet 
a) Föreslagen dagordning godkändes 
b) Föreslagen verksamhetsberättelse godkändes 
c) Föreslaget bokslut godkändes 
d) Beslut om att inga arvoden ska utgå godkändes 
e) Årsmötet inleds med förhandlingarna, därefter intas förtäring där ett glas vin ingår i 

inträdesavgiften som är 75 kronor. 
f) Maj ordnar med lotteri och Annika säljer lotter. Vi avstår från att hålla parentation. Fråga 

om parentation ska hållas vid kommande årsmöten tas upp i den nya styrelsen. 
 

7. Idébanken 
Av Kerstin utsänt förslag godkändes. 
Marie har frågat Friskis & Svettis om de har seniorgympa och fått nekande svar. 



8. Riksorganisationen 
Styrelsen godkände att Anne nomineras till kongressombud då Kristina har meddelat att hon 
avgår från styrelsen. 
Jan Andersson kandiderar till ordförandeposten. Från Stockholms län är 30 ombud 
nominerade. 
 

9. SPR 
Träff med oppositionen kommande måndag. Fråga att ta upp är att önskvärt vore om de som 
har hemtjänst inte ska behöva träffa så många olika vårdare. Motion ska förberedas om att 
speciell kontakt inom hemtjänsten ska finnas. Det behövs ekonomiska satsningar på 
äldreomsorgslyftet och lokalfrågan bör lösas då Pumpan inte längre kan användas. 
 

10. Framtidsgruppen 
Två möten ska hållas inom kort. Kristina och Elsemarie avgår. Anne ersätter Kristina. 
 

11. Övriga frågor 
a) Kurser i verksamhetsutveckling 

Vi bör delta i kursen Föreningsutveckling med inriktning på ledarskap som genomförs 28 
mars-1 april 2022. Vi anmäler två deltagare, vilka de blir beslutas efter årsmötet. 
Kostnaden för kursen är 1750 kronor per deltagare. Eventuellt kan bidrag sökas från 
SAM. Den nya styrelsen beslutar om finansieringen. 
 

b) Rapporter 
Kerstin rapporterade från Väntjänstens årsmöte där Haldo var ordförande. Ny representant 
för SPF. 
Kerstin har genomfört ett möte med representant från ABF för att informera cirkelledare 
om den nya närvarolistan som ska registreras digitalt. 
 
Maj rapporterade att en resa till Norge med tåg/buss ska ske den 7 augusti. 
 
Den 15 mars informerar Åsö föreningsråd om lokalfrågan i samband med deras årsmöte. 
Maj och Kerstin deltar. 
 

c) Kristina lämnar styrelsen i samband med årsmötet. Hon kommer att vara tillgänglig via 
telefon för den/de som övertar hennes uppgifter. 
Rollerna kommer att fördelas i samband med konstitueringen efter årsmötet. 
 

d) Studiecirklarna 
Följande cirklar har startat: 
Äntligen måndag 
Kören 
Stickkaféet 
Linedance 
Bokcirkeln 
Filmvänner 
Libanesisk matlagning (fulltecknad!) 
 
Fotograferingen kommer eventuellt igång i april/maj 
 
Ingalill kan eventuellt ta över Boulen. 
 



Allt är klart inför Pubkvällen den 10 mars. 
 

12. Nästa styrelsemöte 
Konstituerande möte hålls direkt efter Årsmötet den 24 mars. 
Nästa ordinarie styrelsemöte genomförs den 20 april 2022. 
 

13. Avslutning 
Kerstin tackade Elsemarie för hennes tid som ordförande och Elsemarie tackade Kristina och 
Lotta för deras tid i styrelsen och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Annika Thiam   Elsemarie Bjellqvist 

 
 

 
 

    

 

 


